
Referat af bestyrelsesmøde nr. 117 i AB Jæger 
Kl. 19.30, onsdag 28. maj 2014 
 
Til stede: Magnus, Louise, Kim, Marc, Theis, Randa, Snorre  
Fraværende: Ilan, Anne, Anne Louise, Astrid 
 

1) Valg af dirigent, referent og indkalder til næste møde 
Kim: dirigent Snorre: referent og indkalder 
 

2) Godkendelse af referater fra møde 115 og 116 
116 godkendt, Marc sender referat af møde 115 ud inden næste møde. 
 

3) Generalforsamling (Marc og Snorre) 
Hvem gør hvad? 
 
AH laver listerne, men vi skal stå for indskrivningen. AH har stemmesedler 
med. 
AH er dirigent.  
 
Snorre kigger på, hvem der er valgt for et og for to år (dem, der vælges ind i 
stedet for Astrid og Søren overtager deres anciennitet). 
Det besluttes, at dem, der får flest stemmer, får to år i fordelingen af 
bestyrelsesposterne. 
 
Marc og Theis står for indskrivningen. 
Kim siger noget om byggeudvalget/ad hoc-udvalgene, og Snorre siger noget 
om kommunikationsudvalget under pt 10 Eventuelt.  
Folk melder sig til udvalgene dagen efter på kontoret kl. 18.30. 
Kim sørger for sedler til email-adresser – Snorre nævner det under 
præsentationen af kommunikationsudvalget. 
Theis tager pt 5a og koordinerer med Patrick. 
Marc taler om varmeregnskabet efter Ilans beretning (pt 2) 
 

4) Lukket punkt 
 

5) Hvervemøde – orientering (Snorre) 
Der mødte 7 mennesker op. Det var ikke mange, til gengæld virkede de 
interesserede i at hjælpe. 
 

6) Karl Poulsen-sagen – orientering (Snorre) 
Karl Poulsen har anket.  

 
7) Lukket punkt 

 
8) Varmeregnskab (Magnus, Marc) 

Marc orienterer om udsigterne til at få varmeregnskaberne klar inden GF. Det 
ser ikke realistisk ud. 


